





the despotate of epiros 1267 1479

#### **the despotate of epiros pdf**

the despotate of epiros 1267 1479 The Despotate of Epirus (Greek: Ἡγεμονία τῆς Ἠπείρου) was one of the Greek successor states of the Byzantine Empire established in the aftermath of the Fourth Crusade in 1204 by a branch of the Angelos dynasty. It claimed to be the legitimate successor of the Byzantine Empire, along with the Empire of Nicaea and the Empire of Trebizond, its rulers briefly proclaiming ...

#### **Despotate of Epirus - Wikipedia**

the despotate of epiros 1267 1479 Status. According to some scholars, Progon's realm was the first Albanian state during the Middle Ages. Pipa and Repishti conclude that Arbanon was the first sketch of an "Albanian state", and that it retained semi-autonomous status as the western extremity of an empire (under the Doukai of Epirus or the Laskarids of Nicaea). The rulers were titled archon by the Byzantines.

#### **Principality of Arbanon - Wikipedia**

the despotate of epiros 1267 1479 Das Despotat Epirus war einer der griechischen Nachfolgestaaten des Byzantinischen Reiches, die infolge des Vierten Kreuzzuges nach 1204 entstanden. Der Staat existierte in wechselnden Grenzen bis Ende des 14. Jahrhunderts. Kerngebiete des Fürstentums waren die namensgebende Region Epirus und Akarnanien. Die Geschichte des Staates ist geprägt von ständigen Auseinandersetzungen mit den ...

#### **Despotat Epirus - Wikipedia**

the despotate of epiros 1267 1479 Begriffsbestimmung und Begriffsgeschichte. Der Byzantinist Georg Ostrogorsky charakterisierte das Byzantinische Reich als eine Mischung aus römischem Staatswesen, griechischer Kultur und christlichem Glauben. Die von der Hauptstadt abgeleitete Bezeichnung Byzantinisches Reich ist nur in der modernen Forschung üblich, wurde aber nicht von den damaligen Zeitgenossen benutzt, die statt von ...

